
Anvendelse av kystfiskekvoten i torskefisket nord for 62 grader nord.

Varanger Fjordfiskerlag tror forslaget fra Nærings- og Fiskeridepartementet vil gi fiskerne i 
STN-områedt bedre vilkår.

Uttaket fra Kystfiskekvoten har blitt større de siste årene. 
Med en halvering av kvoten i åpen gruppe ,vil presset på kystfiskekvoten bli enda større.

Fiskerne i områder med det seneste innsig av gytetorsk vil bli sist ferdig med ordinær kvote og 
stille bakerst i køen om tillegskvote.

Ut fra dette tror vi todeling av kvoten, slik dep. har foreslått vil være positivt for oss
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